
Zi,pisnica .

zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva, konandho dfia 16.1.2015

Pritomni: podl'a prezeninej listiny
Nepritomni: -
Program:
1./ Otvorenie
2./ Kontrola ridasti
3. ZloLenie sl'ubu poslanca
4./Vol'ba nr{vrhovej komisie a urienie zapisovatel'a a overoyatel'ov zfpisnice
5.1 Kontrola plnenia uznesenf
6.lPredloZenie a schvflenie VZN E. ll20l5 o organizr{cii miestneho referenda
7./PredloLenie a schvflenie VZN i, 2/2015 o vodeni psov a sume rihrady za arthradnit
evideninrl zndmky psa na izemiobce Zbince.
8./ PredloZenie a schvdlenie YZN obce ibince I. 3/2015 o tase predaja a prevridzky sluiieb
9./R6zne
10.fl)iskusia
1 1./1.{6vrh na uznesenie
l2.l Zflver

KboduE.l.l Otvorenie

Zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva ztolal, otvoril a viedol starosta obce Jdn Jurko. Privital
pritomnlich poslancov i ostatnych pritomnych, ktori sa tohto riadneho zasadnutia zri{astfiujri.
Dal hlasovaf za program z dne5n6ho rokovania, ktory poslanci obdfiali. Program rokovania
doplnil kontrol6r obce a doplnil bod 5.1o predloienie pl6nu kontrolnej iinnosti na f. polrok
2015. Za tento program zahlasovali v5etci pritomnf poslanci obce.

K bodu L 2.1 ZloL,enie sl'ubu poslanca Mari6na Baloga
V rivodnej iasti zasadnutia starosta obce Jr[n Jurko odovzdal osvedlenie
o zvolenf za poslanca obee p. Mari6novi Balogovi, ktory po prevzati osvediania
o zvoleni, zloilil sl'ub poslanca OZ.

K bodu i. 3./ Kontrola fiasti
Starosta obce skon5tatovalrLez5 poslancov bolo pritomnfch 5 aziroveiskonltatoval,Le

OZ je uzniSaniaschopn6.

K bodu i.412014 Vol'ba n6vrhovej komisie, overovatel'ov zdpisnice
a zapisovatel'a

Do nivrhovej komisie boli navrhnuti tito poslanci: Ing. Tomri5 Pastfr, Alexander O}tat,
Marifn Balog.
Za overovatel'ov zipisnice boli navrhnutf: Martin Hudfk a Anton Balog.



Zapisovatel'kou na dne$nom zasadnuti je uriend Anna Kocf rov6, pracovniika obce.

K bodu E. 5./ Kontrola plnenia uznesenf

Uznesenie L I64DAM / v;ispravka ciest / trvd
Uznesenie 8.168/201,41 kfpa pozemkov na futbalovom ihrisku trv6.
Uznesenie { lLlz$M - predvolanie n6jomcu pohostirstva - trv6. Ostatnd uznesenia sri
splnen6.

K bodu i. 6.lPredloienie a schvflenie VZN I. 112015 o organiz6cii miestneho
referenda

Starosta obce predloZil ndvrh VZN E. UZA15 o organizicii miestneho referenda.
Tento ndvrh poslanci obce jednohlasne bez pripomienok schvdlili.

K bodu i. 7.1 PredloZenie a schvflenie VZN i,,2n0l5 o vodeni psov a sums
{hrady za nithradnrfi evideninrft znrflmky psa na rtnemiobce i.bince.

Starosta obce aj nfvrh tohto nariadenia predloZil v pisomnej forme poslancom OZ. Starosta
predniesol nivrh tohto nariadenia. Po uriitfch debatdch a doplnkov, alebo fprave, starosta
obce predloiil nrivrh nariadenia na schvdlenie a tento ndvrh bol jednohlasne schvdlenf.

K bodu i. 8./ PredloZenie a schvflenie VZI\ obce Lbince (.3t2015 o iase predaja
a prevr[dzky sluiieb

K uveden6mu bodu starosta obce predloiil nivrh tohto nariadenia. K predloienfmu
nr{vrh mal pripomienku MariSn Balog, ktorf podotkol, aby dotknutym podnikatel'om bol
zaslanf obcou list o rozhranf iasov6ho obdobiao kedy mOZu mat'otvorenli previdzku.
Po tejto pripomienke, poslanci obce tento upraveny n{vrh jednohlasne schvflili.

K bodu (,.9.1 R6zne

-Starosta obce v bode rdzne dal poZiadavku poslancom obce, aby navrhli troch ilenov do
Skolskej rady a to v zloLenf: Jr{n Jurko, A. Balog a Martin Hudik.

-Do komisie na predkladanie majetkovfch priznani boli navrhnuti poslanci: OhvatAlexander,
Martin Huddk a Anton Balog.
Zatento nrivrh hlasovali v5etci poslanci.

-starosta obce gredl olil oznimenia riaditel'ky ZS s MS , Ze podnrflc dilom 19.1.2015 sa
prev{dzka v MS kr6ti na das potreby na poldennri prev6 dzku z d6vodu, ie poiet detf
navStevujricich MS, klesol pod 10. Poslarci zobrali trito inform{eiu na vedomie.

-Starostovi ohce zo zikona 369190 Z.z. vyplyva prfvo podat' n6vrh na obsadenie funkcie
zistupcu starostu. Starosta obce sa tohto prriva vzdal a oboznfmil zvolenfch poslancov, aby
dali nivrh kto tlude z radou poslancov zastivat tento post. K uvedenej problematike sa
poslanci obce revyjadrovali.

-starosta obce dal nr{vrh na vymenovanie kronikfra obce Zbince.Zakronikira obce bol



navrhnuty pfn Ladislav Madaras, ktory po konzult{cii so starostom obce je ochotnf trflto
dinnosf vykondvaf . Zo strany poslancov nebol vzneseny inf ndvrh a poslanci s tymto
nrivrhom srihlasili. Odmena kronikr{rovi by sa rie5ila formou dohody o vykonani price.

-Ivan [ubomfr sa prihk{sil v bode rdzne. Chcel oznflmit vfsledok rie5enia s dodfvkovym
vozidlom, ktor6 na minulom zasadnutf bolo rieSend s tXmo Levozidlo OPEL by sa odpredalo
prirspevkovej organizr{cii FK i,bincerz d6vodu zntilenia nfkladov na uveden6 vozidlo.
K uveden6mu bodu sa prihlisil poslanec M. Balog, ktory jednoznaine bol proti tomu, aby sa

vozidlo predr{valo. Po diskusii sa poslanci nakoniec dohodli, aby sa FK stanovil limit na
spotrebu pohonnfch l6tok a to vo vf5ke 1000,- € io cca vydrLi zhruba na 7000 km. Za takfto
nivrh dal starosta obce hlasovat'. Zatento n6vrh boli poslanci OZvat, Hudrfk, Balog a A.
Balog. Proti tomuto nivrhu bol Ing. Tom65 Pastfr.

V na5ej obci sa 31.1.2015 uskutodnf ples, ktorf pravidelne organizuje HaZZ obce.

K bodu i. l0.lDiskusia

Do diskusie sa prihldsil poslanec Ohtat- ktorf informoyal poslancov i ostatnfch pritomnfch s
priebehom jednania : prechod cez Stdtnu cestu, retardery v obci i zfkrutu pri Malfch. M.
Balog mal pripomienku, Ze retardery nie sri vhodn6 v obci umiestnit'z d0vodu zhfilania snehu
v zime. T. Pastfr pri dome Malfch, je potrebn6 umiestnit'v diZke cca 10 m obrubnfky, aby
zamedzili nebezpedie Smyku.

Mo5pan - obEan prftomnf na zasadnufiAZ mal dotaz na poslancov obce, ii by sa nedal
odkripit' prives / vleika traktrav6/.Pa zvLileni poslanci skonStatovali, Le odpoved' dostane po
porade.
Ing Tom65 Pastir - podotkol a upozornil, aby sa od vysadenfch stromiekov povyt'ahovali
bambusy, ktor6 aLzarastajrfl do stromtekov.
Aby sa urobila orezivanie stromov teraz v iase vegetain6ho kl'udu, ktor6 zasahujrfl do iasti
miestnych komunikfcii, oboznimit's tfmito pricami aj dotknutfch obianov.

Opravif VO v iastiach obce ako je Cintorinskfirza Jednotou, Hatalovsk6 uliika, aby toto VO
shiZilo svojmu ridelu.

Upozornil starostu otrce, aby za5iel do SD Michalovcezap, Ondom azzhijil rie5enie, alebo
informoval sa o prenajati vrchnej iasti pohostinstva a pivniinfch priestorov.

Kedie na zasadnuti nebola pritomni riad. ZS s MS p. Ivanovi{ poslanci nedostali adekvatnri
informiciu o poskytovanf stravy pre odkdzanfch ddchodcov. Z uvedenSho d6vodu, je
potrebnd urobit'prieskum ziujemcov a tak sa informovat'o spdsobe poskytovania takejto
sluiby.

Preio doteraz neboli vyexpedovan6 upomienky zaplatenia poplatku za likvidr{ciu TDO
a dlinikov dane z nehnutel'nosti.

AE.rrat Alexauder - rozdal poslancom obce pisomnrf informa{ciu so zriadenim obecnej hliadky,
a jej podmienkach na zriadenie.

Mal pripomienku, aby sa na aktivain6 prdce brdvali len tf oblania, ktorf majli vyrovnand
poplatky voii obci.



Ivan - v diskusii vystrfipil, aby sa zakfpil dres do kuchyne.

Kedie viac pripomienok ani dotazov nebolo zo strany prftomnfch vznesenfch nebolo,
starosta obce ukoniil diskusiu a poZiadal predsedu nivrhovej komisie o predneseni nfvrh na
uznesenie.

K bodu f,. fl.lNdvrh na uznesenie

Ing. Tom65 Pastir, predseda nfvrhovej komisie preiital nfvrh uznesenia, ktorf bol
jednohlasne schv6leny a tvorf srfiiast'tejto z{pisnice.

K bodu f.. n.l Ziner

Novozvolen;i starosta obce Jin Jurko pod'akoval poslancom a ostatnfm pritamnfm za
fdast'na zasadnuti a ukonlil toto zasadnutie.

Zapisala: Koclirovri Anna" gVZ-/
.,{

Overovatelia zipisnice: lMartin Hudf k:
Anton Balog: ...


